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Protokół Nr XXXIV/2017 

 XXXIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 28 września  2017 r. 

BR.0002.8.2017 

XXXIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17  osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi 

do protokołu XXXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 31 sierpnia  2017 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 - jednogłośnie. 

Protokół XXXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 31 sierpnia  2017 r. został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek XXXIV sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXIII sesji z dnia 31 sierpnia 2017 r.    

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu                  

za rok 2016. 

7. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.  

8. Założenia i priorytety do budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2018. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Podstawowej Nr 8 Specjalnej w Giżycku obejmującej strukturę organizacyjną część 
klas sześcioletniej szkoły podstawowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 8 

Specjalną w Giżycku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Specjalnej Nr 1 Przysposabiającej do Pracy w Giżycku w Szkołę Specjalną Nr 1 

Przysposabiającą do Pracy w Giżycku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 5 Specjalnej w Giżycku w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 5 Specjalną w Giżycku.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 4 Specjalnej w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia Nr 2 

Specjalną w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Gimnazjum Nr 5 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Podstawową Nr 9 dla Dorosłych 

w Giżycku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 2 w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia Nr 1 w Giżycku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku w Szkołę Policealną im. Hanny 
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Chrzanowskiej w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej Nr 4 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Policealną Nr 4 dla 

Dorosłych w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku 

lub innych obiektów pływających. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic w 

Giżycku. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chojnickiemu. 

21. Podjecie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2017 - 2029. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie sesji.       

 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta W. Strażewicz poinformował zebranych, iż w dniu dzisiejszym uroczyście 

żegnamy, po  45 latach służby, odchodzącego na emeryturę  st. bryg. inż. Jerzego Kunickiego,  

dotychczasowego Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Giżycku.  

Starosta, w imieniu Zarządu, Rady  Powiatu, społeczności powiatowej, podziękował za 

wierną służbę, wieloletnie kierowanie giżycką jednostką, wielki wkład w funkcjonowanie 

Ochotniczych  Straży Pożarnych w powiecie. 

Starosta W. Strażewicz wraz z Wicestarostą M. Drzażdżewskim oraz Przewodniczącą Rady 

Powiatu – M. Łępicką-Gij podziękowali P. J. Kunickiemu za wieloletnią współpracę, 
przekazali kwiaty oraz drobne powiatowe souveniry. 

Starosta W. Strażewicz poinformował, iż stanowisko Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Giżycku od 1 października obejmie  bryg. mgr inż. Jacek 

Baczewski, którego serdecznie powitał,  przedstawił zebranym i wręczył książkę – 

Przewodnik po Giżycku. 

Komendant Jacek Baczewski powiedział, iż jest młody, ale ma wysoko ustawioną 
poprzeczkę zawodową. Z urodzenia jest rynianinem, potem mrągowianinem, teraz wraca do 

powiatu giżyckiego. 11 lat pracował w Szczytnie, potem Mrągowie, w sumie ma 22 – letnie 

doświadczenie zawodowe. Wyraził nadzieję na dobrą pracę i współpracę. 
 

Starosta W. Strażewicz poinformował, że Zarząd Powiatu powierzył w drodze postępowania 

naborowego, stanowisko dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych P. Grzegorzowi 

Moszczyńskiemu, dotychczasowemu zastępcy dyrektora w tej jednostce, złożył mu gratulacje 

oraz życzenia sukcesów w pracy. 

G. Moszczyński podziękował za gratulacje i życzenia, oświadczył, że załoga ZDP jest 

profesjonalna i sprawdzona, ma nadzieję, że wspólnie podołają wyzwaniom zawodowym. 

 

Starosta przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1. Bierzemy udział ( w dniach 28-29 września) w ćwiczeniach wojewódzkich w zakresie 

obrony cywilnej: „Kopernik 2017”, które obejmują tematykę zgrywania elementów 

systemu kierowania w warunkach zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa państwa. 

2. W ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej 

złożyliśmy następujące wnioski: 
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a) przebudowa Alei 1 Maja  na odcinku od ronda z droga krajową do skrzyżowania z ul. 

Królowej Jadwigi – o wartości kosztorysowej 1.900 tys. zł; 

b) przebudowa drogi powiatowej od Sulim do Kożuch oraz odcinka tej samej drogi we 

wsi Kruklin – łącznie 1 km za cenę również 1.900 tys. zł. 

3. Wraz z Ewą Ostrowską i Mateuszem Sierońskim uczestniczyłem w dorocznym 

„Święcie Grzyba” w Warenie. 

4. Powiat Giżycki przeprowadził postępowanie w sprawie zamówienia publicznego na 

dostawę energii elektrycznej na okres 2 lat 2018-2019 w imieniu Giżyckiej Grupy 

Zakupowej, która obejmowała 14 jednostek. Przedmiotem zamówienia była dostawa 

energii elektrycznej o łącznym wolumenie 24.527 MWh: I - do lokali i obiektów oraz 

II - dla potrzeb oświetlenia drogowego. Uzyskaliśmy bardzo dobre ceny – w I grupie 

od firmy NOVUM, w II grupie od firmy ENEA. W końcu sierpnia poszczególne 

jednostki samorządowe podpisały umowy z wykonawcami. 

5. Informacje oświatowe: 

a) Wojciech Klimaszewski wywalczył na wodach Zatoki Gdańskiej Mistrzostwo Polski 

w klasie Laser Radial Juniorów. W klasyfikacji generalnej zajął  piąte miejsce na 84 

startujących. Jako zwycięzca Mistrzostwa Polski  pojedzie w grudniu na Mistrzostwa 

Świata Juniorów ISAF do Chin. 

b) We wrześniu  odbyły się w Pucku  Mistrzostwa Polski Seniorów w klasie  Laser 

Standard oraz Mistrzostwa Polski Juniorów w klasie Laser Radial Kobiet 

i 420. W klasie 420 na najwyższym stopniu podium stanęła iławsko-giżycka załoga– 

Jakub Gołębiowski i Filip Szmit. Laserze Radialu, debiutantka w tej kategorii, Julia 

Rogalska zajęła 5 miejsce, a Magdalena Daniszewska 9. W klasie Laser Standard, 

który jest konkurencją olimpijską na 8 miejscu został sklasyfikowany Stanisław 

Klimaszewski. 

c) We wrześniu 2016 r. z inicjatywy Konferencji Dyrektorów Bibliotek Pedagogicznych 

w bibliotekach pedagogicznych realizowano projekt polegający na przeprowadzeniu 

badań satysfakcji użytkowników bibliotek. Powiatowa Biblioteka Pedagogiczna 

w Giżycku, jako jedna z 2 bibliotek powiatowych w kraju, wzięła udział w tym 

projekcie.  Globalny wskaźnik satysfakcji użytkowników naszej Biblioteki 

Pedagogicznej wynosi 4,94 (w skali od 1 do 5) 

d) W sobotę w Ekomarinie odbyła się I Mazurska Wystawa Ogrodnicza organizowana 

przez Fundację Ochrony Wielkich Jezior Mazurskiej, w czasie której Zespół Szkół 

Zawodowych  i Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu 

zaprezentowały  stoiska promujące swoje szkoły. 

e) Kolejnej szkole tj. Zespołowi Szkół Elektronicznych i Informatycznych wyraziliśmy 

zgodę na prowadzenie dzienników w formie elektronicznej. 

6. Sytuacja w szpitalu: 

Odbyło się kolejne spotkanie Rady Wierzycieli, na której to padło wiele słów 

krytycznych pod adresem Zarządcy Restrukturyzacyjnego. Rada wierzycieli wystąpiła 

do sędziego Komisarza o odbycie wspólnego spotkania – co zmaterializuje się 9 

października. Pani Zarządca do chwili obecnej nie wystąpiła do Banku Spółdzielczego 

o prolongatę terminu spłaty poręczonego przez powiat kredytu na ostateczne 

rozliczenie projektu termomodernizacji i fotowoltaiki w szpitalu . Jeśli chodzi o 

czynsz dzierżawny za korzystanie z majątku powiatu P. Zarządcą zaproponowała 

kwotę 10 tys. zł miesięcznie pomimo tego, że szpital z poddzierżawiania naszego 

majątku pozyskuje co miesiąc kwotę ponad 40 tys. zł. Ostatecznie zaproponowaliśmy 

kwotę czynszu w wysokości 50% dotychczasowej kwoty wynikającej z obowiązującej 

umowy. Najdziwniejsze jest to, że pani Zarządca zleciła opinię prawną dotyczącą 
wadliwości prawnej zawartej umowy dzierżawy, za którą zapłaciła 20 tys. zł plus 

VAT. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

J. Łożyński przypomniał, iż odbyło się spotkanie Zarządcy Restrukturyzacyjnej szpitala 

z radnymi miejskimi, poprosił Starostę o wnioski z tego spotkania. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jego wrażenie jest takie, iż Pani Zarządca 

oczarowała radnych miejskich, część z nich uwierzyła jej, spotkanie zakończyło się 
gratulacjami. 

H. Sarul zapytała czy z poręczenia kredytu nie wyniknie nic złego, tj. czy nie będziemy 

musieli  tego zapłacić. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że taka groźba istnieje,  poręczenia udzieliliśmy na 

wniosek J. Bogacza, a Bank Spółdzielczy zdecydował się na poręczenie przez nas kredytu, 

który posłużył do ostatecznego rozliczenia projektu. Prosiliśmy Zarządcę o pokazanie 

wyników tej inwestycji. K. Paternoga przegląda koszty i rezultaty. J. Bogacz twierdził, że w 

ciągu 2 lat inwestycja się spłaci. Na spotkaniu z bankiem Zarządca obiecała, ze napisze 

wniosek o prolongatę kredytu, do tej pory tego nie wykonała. Termin zamyka się w 

listopadzie i jeśli nie wystąpi z wnioskiem, to my będziemy musieli spłacić. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że na spotkaniu z Sędzią Komisarzem poruszy 

ten temat, ma nadzieję, że P. Biała wytłumaczy to Sędziemu. 

J. Łożyński zapytał, czy nie należało przeprowadzić tej inwestycji nam, jako właścicielowi, 

a nie dawać zarządcy. P. Biała powiedziała, że bank Spółdzielczy jest na liście wierzycieli 

w masie restrukturyzacyjnej. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że to jeszcze P. E. Bartniczak złożyła wniosek do 

Banku Norweskiego i nam nic o tym nie powiedziała, ani o zgodę nie zapytała. Jednym 

z pomysłów było, żebyśmy przejęli tę inwestycję i kredyt, ale instytucja zarządzająca nie 

wyraziła na to zgody. 

Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

M. Kaczorowska zgłosiła nast. sprawy: 

- zapytała kiedy będzie zakończona budowa ronda przy skrzyżowaniu na Wilanów; 

- zapytała, czy w przyszłym roku most obrotowy będzie otwierany do późnych godzin; 

- zapytała, czy w sezonie letnim internaty zarabiały na wynajmowaniu miejsc noclegowych, 

czy były straty, czy dochody; 

- stwierdziła, że kubełki na śmieci w mieście są przepełnione. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 

- rondo jest inwestycją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, prace prowadzone 

są z dużym rozmachem, nie znamy dokładnej daty zakończenia, będzie to następny rok; 

- most obrotowy: jesienią każdego roku odbywa się spotkanie zainteresowanych podmiotów 

i wspólnie wypracowywany jest kompromis otwierania i zamykania mostu, co przekłada się 
na kalendarz na przyszły sezon; 

- internaty: co do wielkości zakwaterowania turystów w sezonie w internatach możemy 

zapytać dyr. M. Czopińską, która może nam taką informację przygotować; 
- kubełki na śmieci -  bieżące utrzymanie czystości w mieście jest w gestii  Miasta,  

przyjmujemy tę informację jako sygnał. 

H. Sarul zapytała co z przetargiem na zbycie działek przy ul. 1 Maja, jaki jest harmonogram, 

kiedy spodziewacie się pieniędzy. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jako Zarząd podjęliśmy decyzję o sprzedaży, 

obowiązuje nas cała procedura, rozstrzygnięcie przetargu nastąpi w grudniu. 

J. Łożyński w odniesieniu do odpowiedzi Starosty w imieniu Zarządu, na ustalenia Komisji 

Rewizyjnej dot.  dostosowania Internatu ZSEiI do wymogów decyzji wydanej przez 

Komendanta Powiatowej PSP powiedział, iż Pan Starosta używa zwrotu „Wysoka Rado” 

i słusznie, gdyż to Rada powołuje Zarząd Powiatu by poprzez starostwo, jednostki podległe, 
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inspekcje i służby realizował zadania publiczne zlecone przez Radę. W jego przekonaniu  

pismo, z którym Starosta wystąpił do Komisji Rewizyjnej to niebywale błędne postrzeganie 

roli jaką pełni Komisja Rewizyjna. Zgodnie z art. 9 ustawy o samorządzie powiatowym rada 

powiatu wydaje akty prawne (stanowi prawo lokalne) oraz posiada uprawnienia kontrolne. 

Zgodnie natomiast z art. 16 przytoczonej ustawy rada powiatu kontroluje działalność zarządu 

oraz powiatowych jednostek organizacyjnych. Rada powiatu wykonuje swoje uprawnienia 

kontrolne w sposób specyficzny. Czyni to za pośrednictwem komisji rewizyjnej,  która to 

faktycznie kontroluje zarząd powiatu oraz podległe mu jednostki. Ustalenia komisji 

i zalecenia wydane przez komisję członkowie komisji zatwierdzają w demokratycznym 

głosowaniu.  

Radny powiedział, iż z ubolewaniem musi przyznać, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

na którym był obecny z-ca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej nie pojawił 

się nikt z członków Zarządu. Uważa, że ustalenia Komisji i wydane zalecenia oparte są na 

rzetelnej wiedzy przekazanej przez  Komendanta PPSP, dyrektora szkoły i wnikliwej ocenie 

wszystkich dostępnych dokumentów. Konkluzja z wniosków i ustaleń Komisji Rewizyjnej 

w temacie istniejącego zagrożenia życia i zdrowia sprowadza się do tego,  by Zarząd podjął 
stosowne kroki celem opracowania rozwiązań zamiennych dostosowujących internat do 

wymogów i zaleceń. Rozwiązania zamienne pozwalają na etapowanie prac 

dostosowawczych.  Dzięki temu skromne środki finansowe, jakimi dysponuje szkoła w 

rocznym budżecie, o czym sam pan Starosta pisze, pozwalają na stale postępujące 

zmniejszanie faktycznego zagrożenia. Ten sposób postępowania wskazany jest w decyzji 

z maja 2014 r. – po trzech okresach budżetowych na dzień dzisiejszy problem byłby 

rozwiązany lub w najgorszym przypadku mielibyśmy wystarczające argumenty, by ubiegać 
się o prolongatę terminu we wniosku do Komendanta Powiatowej PSP. Występowanie 

o prolongatę terminu bez wyraźnego postępu prac dostosowawczych jest skazane na 

egzekucję decyzji o czym mówił na komisji z-ca Komendanta Powiatowej PSP.  

Radny zwrócił się do  Komendanta o informację, czy giżycka straż dysponuje drabiną lub 

innym sprzętem pozwalającym na ewakuację mieszkańców ostatniego piętra internatu? 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie rozumie tego głosu, Komisja Rewizyjna 

wypracowała wnioski, my, jako Zarząd,  ustosunkowaliśmy się. Z Pana wnioskiem nie musi 

zgadzać się cała Komisja Rewizyjna, jest to Pana głos. Problem internatu jest bardzo ważny, 

ale mamy bardzo dużo innych ważnych spraw w oświacie. 

J. Łożyński powiedział, że decyzja Powiatowej Straży Pożarnej dotyczy życia i zdrowia 

mieszkańców internatu i nie jest równoznaczna z zaleceniami np. Sanepidu w innych 

obiektach. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w punkcie: Wolne  wnioski i zapytania 

radnych. 

    

Ad. 6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu                  

za rok 2016. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 

Informacji.  

Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

zawartą w uchwale RIO.VIII-0120-427/17 z dnia 4 września 2017 r. o  przedłożonej przez 
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Zarząd Powiatu Giżyckiego informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 

2017 roku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 

do przedstawionego Sprawozdania.  

Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 

Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 

 

O godz. 15.55 posiedzenie opuścił radny Henryk Dadełło, od tej pory obradowało14 radnych. 

 

Ad. 8. Założenia i priorytety do budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2018. 

Starosta W. Strażewicz powiedział, iż mówienie dzisiaj o spodziewanych w przyszłym roku 

dochodach jest niemożliwe. Trzonem dochodów powiatowych są dotacje i subwencje. Na 

Zarządzie przyjęliśmy priorytety wydatkowe na 2018 r. – płace i inwestycje.  

W związku z podwyżkami płac minimalnych zauważyliśmy nieprawidłowości w płacach 

zasadniczych starszych pracowników, szczególnie na stanowiskach związanych z obsługą tj. 
sprzątaczki, pracownicy kuchni, konserwatorzy itd., którzy posiadając płacę zasadniczą 
poniżej płacy minimalnej zarabiają tyle samo, co pracownicy rozpoczynający pracę lub 

niewiele więcej. W tym stanie rzeczy uregulujemy sprawę w ten sposób, że płaca zasadnicza 

nie może być niższa od płacy minimalnej tj. 2.100 zł plus dodatek stażowy. Zmiany nastąpią 
od stycznia 2018 r. Skutek finansowy wykonania tej operacji wyniesie ca 840 tys. zł wraz 

z pochodnymi. Ponadto planujemy podwyżkę wynagrodzeń o 3%, co daje kwotę 450 tys. zł. 

Przewidujemy rozpoczęcie realizacji  termomodernizacji obiektów szkolnych co wyniesie 3,3 

mln zł (na kilka lat) oraz rozbudowę szpitala – teraz zabrakło nam 0,2 punktu – złożyliśmy 

protest, myślimy że odniesie skutek i będziemy inwestycję realizować. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 

Informacji.  

Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 

nie zgłaszając uwag. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Podstawowej Nr 8 Specjalnej w Giżycku obejmującej strukturę organizacyjną część klas 

sześcioletniej szkoły podstawowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 8 Specjalną  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 117 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa 

sześcioletnia szkoła podstawowa z dniem 1 września 2017 r., staje się ośmioletnią szkołą 
podstawową, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 1 ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 

r., poz. 59 z późn. zm.). Ponieważ obecnie w strukturze Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej 

w MOS funkcjonują klasy V i VI szkoły podstawowej przy przekształceniu zastosowanie 

będzie miał przepis art. 117 ust. 2 ustawy – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej 

dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową w terminie do dnia 30 listopada 2017 roku 

w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w ośmioletnią szkołę podstawową, która to 

uchwała stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. W roku szkolnym 2016/2017 

uczniowie klas VI dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej podlegają promocji do 

klasy VII szkoły podstawowej. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi 

przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo 

oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do aktualnych 

przepisów prawa.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.210.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej w Giżycku obejmującej strukturę organizacyjną 

część klas sześcioletniej szkoły podstawowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 8 

Specjalną została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Specjalnej Nr 1 Przysposabiającej do Pracy w Giżycku w Szkołę Specjalną Nr 1 

Przysposabiającą do Pracy w Giżycku.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 172 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa szkoła 

specjalna przysposabiająca do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu 

umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi, 

z dniem 1 września 2017 r. staje się szkołą specjalną przysposabiającą do pracy, o której 

mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 59 z późn. 

zm.). Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasową 
szkołę specjalną przysposabiającą do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w 

stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi 

w terminie do dnia 30 listopada 2017 roku w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w 

szkołę specjalną przysposabiającą do pracy, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy 

– Prawo oświatowe tj. trzyletnią szkołę specjalną przysposabiającą do pracy. Uchwała 

stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami 

wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. 

- Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do 

aktualnych przepisów prawa.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.211.217 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Specjalnej Nr 1 Przysposabiającej do Pracy w Giżycku w Szkołę Specjalną Nr 1 

Przysposabiającą do Pracy w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 5 Specjalnej w Giżycku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 5 Specjalną w Giżycku.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 



8 

 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 117 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa 

sześcioletnia szkoła podstawowa z dniem 1 września 2017 r., staje się ośmioletnią szkołą 
podstawową, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 1 ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 

r., poz. 59 z późn. zm.). Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej 

dotychczasową sześcioletnią szkołę podstawową w terminie do dnia 30 listopada 2017 roku w 

drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w ośmioletnią szkołę podstawową, która to 

uchwała stanowi jednocześnie akt założycielski szkoły. Z dniem 1 września 2017 r. uczniowie 

klas I – VI dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej stają się uczniami 

odpowiednich klas ośmioletniej szkoły podstawowej. W roku szkolnym 2016/2017 uczniowie 

klas VI dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej podlegają promocji do klasy VII 

szkoły podstawowej. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi przepisy 

ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe mają 
obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do aktualnych przepisów prawa.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.212.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 5 Specjalnej w Giżycku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 5 Specjalną w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 Specjalnej w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia 

Nr 2 Specjalną w Giżycku. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 162 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa 

zasadnicza szkoła zawodowa z dniem 1 września 2017 r. staje się branżową szkołą I stopnia, 

o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. c ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., 

poz. 59 z późn. zm.). Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej 

dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową w terminie do dnia 30 listopada 2017 roku w 

drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I stopnia, która to uchwała 

stanowi jednocześnie jej akt założycielski. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami 

wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. 

- Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do 

aktualnych przepisów prawa. Ukończenie branżowej szkoły I stopnia pozwoli uzyskać 
wykształcenie zasadnicze branżowe oraz umożliwi kształcenie w branżowej szkole II stopnia.  

W latach szkolnych 2017/2018 oraz 2019/2020 w branżowej szkole I stopnia prowadzone 

będą klasy dotychczasowej zasadniczej szkoły zawodowej (co do których stosuje się 
dotychczasowe przepisy dotyczące zasadniczych szkół zawodowych), aż do czasu likwidacji 

tych klas zgodnie z art. 163 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające 

ustawę – Prawo oświatowe. Uczniowie klas zasadniczej szkoły zawodowej prowadzonych w 

branżowej szkole I stopnia otrzymają świadectwa ustalone dla dotychczasowych 
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zasadniczych szkół zawodowych, opatrzone pieczęcią zasadniczej szkoły zawodowej - art. 

164 ust. 3 ustawy Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.213.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 Specjalnej w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia 

Nr 2 Specjalną w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Gimnazjum Nr 5 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Podstawową Nr 9 dla Dorosłych 

w Giżycku. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Gimnazjum nr 5 dla Dorosłych w Giżycku funkcjonujące w strukturach Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku, zostało utworzone na podstawie uchwały nr 

XXXI/243/2005 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 czerwca 2005 r. w sprawie utworzenia 

Gimnazjum Nr 5 dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Doskonalenia 

Nauczycieli w Giżycku.  W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe oraz likwidacją gimnazjów, w oparciu o 

art. 182 ust. 1 pkt 1 dotychczasowe gimnazjum dla dorosłych można przekształcić w szkołę 
podstawową dla dorosłych, która będzie obejmowała kształcenie w klasach VII i VIII. Z 

uwagi na to, iż prowadzenie gimnazjów oraz szkół podstawowych nie należy do zadań 

własnych powiatu, przekształcenie musi być poprzedzone zawarciem porozumienia z jst, dla 

której prowadzenie tego typu szkoły jest zadaniem własnym (art. 5 ust. 5b ustawy z dnia 7 

września 1991 r. o systemie oświaty) – porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi 

Giżyckiemu obowiązku wykonywania zadań organu prowadzącego Szkoły Podstawowej dla 

Dorosłych zostały zawarte w oparciu o art. 138 ust. 4 z Gminą Miejską Giżycko, Gminą 
Kruklanki, Gminą Wydminy oraz Gminą Giżycko. W latach szkolnych 2017/2018 oraz 

2019/2020 w Szkole Podstawowej Nr 9 dla Dorosłych prowadzone będą klasy 

dotychczasowego gimnazjum dla dorosłych (co do których stosuje się dotychczasowe 

przepisy dotyczące gimnazjów dla dorosłych), aż do czasu likwidacji tych klas zgodnie z art. 

180 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. 

Słuchacze klas dotychczasowego gimnazjum dla dorosłych, otrzymają świadectwa ustalone 

oraz opatrzone pieczęcią gimnazjów. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami 

wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. 

- Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do 

aktualnych przepisów prawa.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXXIV.214.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Gimnazjum Nr 5 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Podstawową Nr 9 dla Dorosłych 

w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu . 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia Nr 1 w 

Giżycku. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 162 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa 

zasadnicza szkoła zawodowa z dniem 1 września 2017 r. staje się branżową szkołą I stopnia, 

o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. c ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., 

poz. 59 z późn. zm.). Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej 

dotychczasową zasadniczą szkołę zawodową w terminie do dnia 30 listopada 2017 roku w 

drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w branżową szkołę I stopnia, która to uchwała 

stanowi jednocześnie jej akt założycielski. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami 

wprowadzającymi przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. 

- Prawo oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do 

aktualnych przepisów prawa. Ukończenie branżowej szkoły I stopnia pozwoli uzyskać 
wykształcenie zasadnicze branżowe oraz umożliwi kształcenie w branżowej szkole II stopnia.  

W latach szkolnych 2017/2018 oraz 2019/2020 w branżowej szkole I stopnia prowadzone 

będą klasy dotychczasowej zasadniczej szkoły zawodowej (co do których stosuje się 
dotychczasowe przepisy dotyczące zasadniczych szkół zawodowych), aż do czasu likwidacji 

tych klas zgodnie z art. 163 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające 

ustawę – Prawo oświatowe. Uczniowie klas zasadniczej szkoły zawodowej prowadzonych w 

branżowej szkole I stopnia otrzymają świadectwa ustalone dla dotychczasowych 

zasadniczych szkół zawodowych, opatrzone pieczęcią zasadniczej szkoły zawodowej - art. 

164 ust. 3 ustawy Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV.215.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Giżycku w Branżową Szkołę I stopnia Nr 1 w 

Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły 

Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku w Szkołę Policealną im. Hanny 

Chrzanowskiej w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 174 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa szkoła 

policealna z dniem 1 września 2017 r. staje się szkołą policealną, o której mowa w art. 18 ust. 

1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 59 z późn. zm.) tj. szkołą 
policealną dla osób posiadających wykształcenie średnie lub wykształcenie średnie branżowe, 

o okresie nauczania nie dłuższym niż 2,5 roku. Organ stanowiący jednostki samorządu 
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terytorialnego prowadzącej dotychczasową szkołę policealną w terminie do dnia 30 listopada 

2017 roku w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną, o której 

mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo oświatowe, która to uchwała stanowi 

jednocześnie jej akt założycielski. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi 

przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo 

oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do aktualnych 

przepisów prawa.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.216.2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku w Szkołę Policealną im. Hanny 

Chrzanowskiej w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 4 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Policealną 

Nr 4 dla Dorosłych w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Organ prowadzący szkołę jest zobligowany do podjęcia niniejszej uchwały na mocy art. 174 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. 

U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). Zgodnie z powyższym przepisem, dotychczasowa szkoła 

policealna z dniem 1 września 2017 r. staje się szkołą policealną, o której mowa w art. 18 ust. 

1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 59 z późn. zm.) tj. szkołą 
policealną dla osób posiadających wykształcenie średnie lub wykształcenie średnie branżowe, 

o okresie nauczania nie dłuższym niż 2,5 roku. Organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego prowadzącej dotychczasową szkołę policealną w terminie do dnia 30 listopada 

2017 roku w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w szkołę policealną, o której 

mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo oświatowe, która to uchwała stanowi 

jednocześnie jej akt założycielski. Szkoły i placówki zgodnie z przepisami wprowadzającymi 

przepisy ustawy Prawo oświatowe i nową ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo 

oświatowe mają obowiązek znowelizowania statutów celem ich dostosowania do aktualnych 

przepisów prawa.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIX.217.2017 w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 4 dla Dorosłych w Giżycku w Szkołę Policealną 

Nr 4 dla Dorosłych w Giżycku, o której mowa w art. 18 ust.1 pkt 2 lit. f ustawy-Prawo 

oświatowe została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Rada powiatu zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku   prawo o ruchu 

drogowym (Dz. U. z 2017 r., poz. 128) ustala corocznie w drodze uchwały, wysokość opłat za 

usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokość kosztów 

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Na każdy rok 

kalendarzowy minister właściwy do spraw finansów publicznych ogłasza, w drodze 

obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor Polski" 

maksymalne stawki opłat. Proponowane stawki opłat są za holowanie wyższe od 

uchwalonych w zeszłym roku (uchwała w załączeniu) od 3 zł do 29 zł w zależności od 

rodzaju pojazdu, zaś za parkowanie wyższe od 1 zł. do 4 zł.. W 2016 roku usunięto z drogi 23 

pojazdy, z których 16 zostało odebranych przez właścicieli.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.218.2017 w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi 

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta – stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innych obiektów pływających. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

W dniu 01 stycznia 2012 roku weszła  w życie ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r.                     

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 656 

ze zm.). Ustawa ta stanowi, że usuwanie statków i innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na terenie powiatu oraz prowadzenie strzeżonego portu lub przystani 

lub parkingu strzeżonego należy do zadań własnych powiatu. Starosta realizuje te zadania 

przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub powierza ich wykonanie zgodnie 

z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz. U. 

z 2017 r., poz. 1579). Opłaty za usunięcie i przechowywanie statków i innych obiektów 

pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu giżyckiego stanowią 
dochód własny powiatu. Wysokość tych opłat ustala corocznie Rada Powiatu w drodze 

uchwały na podstawie art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób 

przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 2016 r. poz. 656). Wysokość tych opłat  nie 

może być wyższa niż maksymalna kwota opłat wskazana w art. 31 ust. 2 ww. ustawy.  

Maksymalne stawki opłat ulegają corocznej zmianie na następny rok kalendarzowy                      

w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie 

pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego 

okresu roku poprzedniego.  Na każdy rok kalendarzowy Minister Finansów ogłasza w drodze 

obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej ,,Monitor Polski’’ 

maksymalne stawki opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających. Stawki za rok 2018  r. zostały określone  w Obwieszczeniu Ministra Rozwoju 

i Finansów z dnia 20 lipca 2017 r. w sprawie maksymalnych opłat za usunięcie 

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2018 r. (M. P. z 2017 r. poz. 
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769) opublikowanym w dniu 02 sierpnia 2017 r.  Zaproponowano stawki maksymalne, ze 

względów ekonomicznych aby pokryć ponoszone koszty.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.219.2017 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innych obiektów pływających została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic 

w Giżycku. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Burmistrz Miasta Giżycko pismem znak WPI.7210.27.2017.MW z dnia 24 kwietnia  

2017 r. wystąpił z propozycją przejęcia przez Miasto ulicy Nowowiejskiej, zaś pismem znak 

WPI.7210.27.2017.MW z dnia 8 czerwca 2017 r. dodatkowo z propozycją przejęcia ulic: 

Bocznej, Emilii Plater, Górnej, Kętrzyńskiego, Konarskiego, Mickiewicza, Ogrodowej, 

Pionierskiej, Przejściowej, Sienkiewicza, Słowiańskiej, Wyzwolenia i Zielonej. Zaliczenie 

przedmiotowych ulic do kategorii dróg gminnych, związane jest   z niespełnieniem wymogów 

art. 6a ust. 1 ustawy o drogach publicznych z dnia  21 marca 1985 roku, gdyż ulice te mają 
znaczenie lokalne i w układzie dróg, stanowią uzupełniającą sieć dróg służących miejscowym 

potrzebom, co w myśl art. 7 ust. 1 ww. ustawy oznacza, iż powinny one stanowić drogi 

kategorii gminnej. W przedmiotowej sprawie uzyskane zostały pozytywne opinie: Burmistrza 

Miasta Giżycko, Zarządu Powiatu w Mrągowie, Zarządu Powiatu w Piszu, Zarządu Powiatu 

w Ełku, Zarządu Powiatu w Gołdapi, Zarządu Powiatu w Węgorzewie, Zarządu Powiatu w 

Kętrzynie, Zarządu Powiatu w Olecku oraz uzgodnienie Zarządu Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego. Zmiany kategorii dróg nie mogą być dokonywane później niż do końca 

trzeciego kwartału danego roku.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu 

uchwały. 

J. Łożyński powiedział, iż od dłuższego czasu gmina miejska przejmuje drogi powiatowe 

i zapytał czy w związku z tym budżet powiatu ulega zmniejszeniu. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że tak, ponieważ pożytki z gospodarowania 

infrastrukturą przechodzą na Miasto. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na jej ręce wpłynęła informacja, za 

pośrednictwem Zarządu Dróg Powiatowych, od Departamentu Infrastruktury i Geodezji 

Urzędu M0arszałkowskiego  Województwa W-M w Olsztynie, iż 25 września 2017 r. Zarząd 

Województwa W-M uzgodnił wniosek w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

niektórych ulic w mieście Giżycko i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV.220.2017 w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic 

w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Chojnickiemu. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Solidaryzując się z powiatami dotkniętymi nawałnicą, która przeszła z 11/12 sierpnia 2017 

roku przez Województwo Kujawsko- Pomorskie, Pomorskie i Wielkopolskie, powodując 

ogromne zniszczenia w mieniu i ofiary w ludziach, podejmuje się uchwałę udzielającą 
pomocy finansowej jednemu z powiatów- Chojnickiemu. Ustawa o samorządzie powiatowym 

w art.7a daje możliwość podjęcia takiej uchwały,  Radzie Powiatu. Pomoc finansowa jest 

jedną z możliwych form pomocy między jednostkami samorządu terytorialnego. Ustawa nie 

zakreśla granic przekazywania środków finansowych,  wysokość pomocy zależy od danej 

sytuacji i możliwości jednostki dotującej. Pomoc finansowa z budżetu powiatu udzielana jest 

w formie dotacji celowej, stosownie do wymogu określonego w art. 220 ust. 1 ustawy 

o finansach publicznych. Przekazanie środków uzależnione jest od zawarcia umowy, zgodnie 

z art. 212 ust. 2 ustawy, który stanowi, iż podstawą udzielenia pomocy jest umowa. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

H. Sarul zapytała, czy to powiat chojnicki zwrócił się do nas, czy jest to inicjatywa Związku 

Powiatów Polskich, na który przejdzie cała chwała za pomoc. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nasze wsparcie odbywa się na zasadzie pomocy 

poszkodowanemu powiatowi. Marszałek Województwa W-M zwrócił się do samorządów 

o pomoc dla mieszkańców województw Pomorskiego oraz Kujawsko-Pomorskiego, które 

ucierpiały wskutek wichury. Apel o pomoc wystosował również Związek Powiatów Polskich 

przekazując wykaz poszkodowanych gmin i powiatów. 19 naszych powiatów ziemskich 

przeznaczyło po 20 tys. zł na pomoc poszkodowanym, a to daje już kwotę znaczną. 
Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 

Uchwała Nr XXXIV.221.2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Chojnickiemu została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej  z autopoprawką z dnia 25.09.20117 r. 

Autopoprawka była omawiana na posiedzeniach  wszystkich komisji. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są: 
1. planowanymi zmianami  uchwały budżetowej Powiatu Giżyckiego na rok 2017, 

2. przyjęciem do realizacji nowych projektów:  

a. finansowanego ze środków własnych Powiatu w kwocie 93.600 zł pn. 

„Dostawa i montaż energooszczędnego oświetlenia LED hali sportowej 

ZSKŚiA”. Projekt zakłada sfinansowanie przedsięwzięcia z oszczędności 

wynikających ze zmniejszonego zużycia energii elektrycznej, 

b. finansowanego z udziałem środków europejskich pn. „Zwiększenie 

efektywności energetycznej budynków edukacyjnych Powiatu Giżyckiego”, 

dotyczącego sali gimnastycznej Zespołu Szkół Elektronicznych 

i Informatycznych, sali gimnastycznej i budynku szkoły II Liceum 

Ogólnokształcącego. Wartość projektu wynosi  3.324.353 zł, w tym wkład 

własny 1.160.742 zł. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 

Radna H. Sarul nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXXIV. 222.2017 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej  z autopoprawką z dnia 25.09.20117 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 

17 do protokołu. 

 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017 

z autopoprawką z dnia 25.09.20117 r. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Dochody: 

W związku z koniecznością dostosowania planu dochodów Powiatu do wielkości 

wynikających z ustawy budżetowej na rok 2017 dokonuje się następujących zmian: 

1. Rozdz.75622 – udział Powiatu w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, tj. 

podatku od osób fizycznych – zmniejszenie o kwotę 3.961 zł, 

2. Rozdz.75801 – część oświatowa subwencji ogólnej – zmniejszenie o kwotę 
694.792 zł. 

Rozdz.85333 – zmniejsza się plan dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pracy 

przeznaczonych na finansowanie kosztów nagród i składek na ubezpieczenia społeczne 

pracowników Powiatowego Urzędu Pracy, zgodnie z ustawą o promocji zatrudnienia i 

instytucjach rynku pracy o kwotę 4.008 zł, tj. do wysokości otrzymanych środków (343.300 

zł). 

Rozdz.70005 – zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.000.000 zł w związku z planowaną 
sprzedażą nieruchomości stanowiących własność Powiatu.   

Dochody i wydatki: 

Rozdz.60014 dotyczy: 

1. pomocy finansowej udzielonej przez:  

a. Gminę Miejską Giżycko na przebudowę ul. Kolejowej – zmniejsza się o kwotę 
3.000 zł, tj. do wysokości określonej w porozumieniu (1.082.000 zł), 

b. Gminę Miłki na wykonanie dokumentacji na przebudowę dr.pow.nr 1720N-

dr.kraj.63 (Miłki)-Marcinowa Wola – zwiększa się o kwotę 5.000 zł, 

c. Gminę Ryn:  

� na wykonanie chodnika w m. Stara Rudówka – zwiększa się o kwotę 
25.000 zł, 

� na wykonanie dokumentacji remontu dr.pow.1728N w m. Jeziorko 

i m. Tros – zwiększa się o kwotę 15.000 zł, 

d. Nadleśnictwo Borki na remont dr.pow.1774N na odcinku Jurkowo-Wolisko – 

zwiększa się o kwotę 30.000 zł, 

e. Gminę Giżycko, która zmienia przeznaczenie udzielonej pomocy 

w następujący sposób: 22.000 zł z zadania pn. „Przebudowa skrzyżowania 

i chodników dr. pow. nr 1736N z dr. gminną w m. Sulimy” przeznacza się na 

dokumentację przebudowy dr.pow.1736N Kruklanki-Pieczonki-Sulimy 

w m.Sulimy; 

2. przesunięcia środków własnych powiatu w łącznej kwocie 154.000 zł na następujące 

zadania inwestycyjne:  

a. dokumentacja przebudowy dr.pow.1736N Kruklanki-Pieczonki-Sulimy 

w m.Sulimy – 22.000 zł, 
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b. dokumentacja na przebudowę skrzyżowania dr.pow.1837N z dr.gm. w m. 

Kleszczewo – 7.000 zł, 

c. wykonanie chodnika w m. Stara Rudówka – 25.000 zł; 

3. przekwalifikowania zadania pn. „Wykonanie zatoki autobusowej przy dr.pow.nr 

1738N k/m. Mazuchówka” z remontu na inwestycję. 
 Rozdz.75020, rozdz.80114, rozdz.85321 – dokonuje się zwiększenia planu dochodów 

o środki stanowiące refundację wynagrodzeń, otrzymane z Powiatowego Urzędu Pracy przez 

następujące jednostki organizacyjne: 

1. Starostwo Powiatowe – w kwocie 31.070 zł, 

2. Powiatowy Zespól Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych – w kwocie 9.354 zł, 

3. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – w kwocie 9.814 zł. 

Środki te przeznacza się na wydatki w tych jednostkach. 

Zwiększa się plan dochodów uzyskanych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie o 

łączną kwotę 19.200 zł, z tego:  

1. Rozdz.85218 – o kwotę 14.300 zł z tytułu sprzedaży składników majątkowych (dwa 

dotychczas użytkowane samochody).  

2. Rozdz.85324 – o kwotę 4.900 zł z tytułu obsługi programu Aktywny Samorząd. 

Uzyskane w ten sposób dochody przeznacza się na zakupy inwestycyjne w tej jednostce tj. 

zakup dwóch samochodów. W związku z powyższym w planie wydatków inwestycyjnych 

dotychczasowe zadanie pn. „Zakup samochodu osobowego na potrzeby PCPR” (plan w 

kwocie 60.000 zł) zastępuje się dwoma zadaniami pn.: 

1. „Zakup samochodu osobowego typu hatchback na potrzeby PCPR” (plan w kwocie 

24.000 zł), 

2. „Zakup samochodu osobowego typu combivan na potrzeby PCPR” (plan w kwocie 

55.200 zł).   

 Wydatki: 

Rozdz.60014  – zmiana planu wydatków w tym zakresie dotyczy zabezpieczenia środków w 

kwocie 20.000 zł w związku z planowanym udzieleniem pomocy finansowej Powiatowi 

Chojnickiemu na usuwanie skutków nawałnicy, która miała miejsce w dniach 11-12 sierpnia 

2017 r. 

Ponadto w planie wydatków inwestycyjnych dokonuje się następujących zmian: 

1. przebudowa skrzyżowania dr. pow. nr 1829N z drogą gminną w m. Paprotki – 

zmniejsza się o kwotę 342 zł, 

2. przebudowa skrzyżowania al.1Maja z ul. Wodociągową i ul. Hetmańską – zmniejsza 

się o kwotę 1.950 zł, 

3. utwardzenie dr.pow. nr 1708N gr.pow.-Danowo – zmniejsza się o kwotę 6.076 zł, 

4. wzmocnienie nawierzchni na dr.pow. nr 1726N Ryn-Stara Rudówka – zmniejsza się o 

kwotę 4.000 zł, 

5. dokumentacja na przebudowę dr.pow.nr 1720N-dr.kraj.63 (Miłki)-Marcinowa Wola – 

zwiększa się o kwotę 12.368 zł.   

Rozdz.70005 – zwiększa się plan wydatków na zakupy inwestycyjne o kwotę 2.000.000 zł z 

przeznaczeniem na zakup gruntów. 

Rozdz.75411 – dokonuje się przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków 

realizowanych przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w celu 

zabezpieczenia środków na wypłatę funkcjonariuszom:  rekompensat za przedłużony czas 

służby w I półroczu 2017 r., nagród za pełnienie służby za funkcjonariuszy przebywających 

na zwolnieniach lekarskich oraz na świadczenie pieniężne wypłacane przez okres roku 

funkcjonariuszom zwolnionym ze służby. 

Dz.801 i dz.854 – dokonuje się zmian w celu zabezpieczenia środków na wypłatę 
wynagrodzeń  wraz z pochodnymi w jednostkach oświatowych oraz na dokonanie odpisu na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w związku z niewystarczającym planem w tym 
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zakresie. Łączna kwota zwiększeń wynosi per saldo 1.815.085 zł. Na ten przeznacza się 
wolne środki. 

Ponadto w związku z niedoszacowaniem planu dokonuje się przesunięć nadwyżek środków w 

planie wydatków przeznaczonych na dotacje dla szkół niepublicznych: 

1. Zakład Doskonalenia Zawodowego:  

a. rozdz.80130 zmniejsza się o 7.000 zł, 

b. rozdz.80120 zwiększa się o 7.000 zł; 

2. Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym – Koło w 

Giżycku:  

a. rozdz.80111 zmniejsza się o 75.000 zł, 

b. rozdz.80134 zwiększa się o 75.000 zł.   

Rozdz.85508 – dokonuje się przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków 

realizowanych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w celu zabezpieczenia środków 

na wypłatę dodatków specjalnych dla pracowników realizujących zadania z zakresu 

administracji rządowej. 

Rozdz.85510 – dokonuje się przesunięć w planie wydatków realizowanych przez Domy 

Dziecka: JAŚ, MAŁGOSIA, WOJTEK w celu zabezpieczenia środków niezbędnych do 

prawidłowego funkcjonowania placówek, w tym m.in. na remont samochodu oraz uiszczenie 

opłaty na rzecz Sanepid-u. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 

Radna H. Sarul nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXXIV.223.2017 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 

2017 z autopoprawką z dnia 25.09.20117 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 23. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż na jej ręce: 

• 12 września b.r. wpłynęła odpowiedź z  Zarządu Dróg Powiatowych na temat 

inwestycji z udziałem funduszy sołeckich w gminie Wydminy; 

• 20 września b.r. wpłynęło – do wiadomości – pismo skierowane do Starosty 

Giżyckiego w sprawie poprawy infrastruktury dróg powiatowych w obrębie wsi 

Kożuchy Wielkie, poprzez wybudowanie ścieżki rowerowej, które, w imieniu 

mieszkańców podpisała Sołtys Kożuch Wielkich Franciszka Michalina  Paschalska; 

• 27 września b.r. wpłynęło pismo pracowników Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół 

i Placówek Oświatowych w Giżycku w sprawie podwyższenia wysokości 

wynagrodzenia. 

J. Łożyński zwrócił się do obecnego na sali przedstawiciela Zarządcy Restrukturyzacyjnego 

Szpitala Giżyckiego - Dariusza Szmytta z pytaniem czy istnieje intencja do wystąpienia do 

Banku Spółdzielczego o prolongatę kredytu, który poręczył Powiat, a jeśli nie, to w jaki 

sposób Zarząd rozwiąże ten problem. Radny zapytał, czy możemy liczyć na Pana obecność na 

posiedzeniach naszych komisji i sesji. 

D. Szmytt powiedział, że P. Agnieszka Biała spotkała się z  Bankiem Spółdzielczym, jest to 

w jej gestii, ona chce, żeby oni weszli do Rady Wierzycieli, bo obecny skład jest niekorzystny 

dla nas, to się wydarzy w najbliższym czasie. Dodał, iż bardzo chętnie będzie przyjeżdżał na 

posiedzenia radnych. 
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W. Kruszewski powiedział, iż mamy wspólny interes, Pan powinien działać w jej interesie, a 

ona w naszym. 

J. Łożyński zapytał, czy Pana rola to bieżące zarządzanie szpitalem, a Pani Biała pełni rolę 
osoby prowadzącej proces oddłużania, czy tak? 

D. Szmytt powiedział, że proces restrukturyzacji sanacyjnej opiera się na P. Agnieszce Białej, 

ona za to odpowiada, ona jest odpowiedzialna za rozmowy z wierzycielami, bankami. Ja 

odpowiadam jako prokurent i wymieniłem J. Bogacza. Jestem jej oczami, mam diagnozę 
szpitala, odpowiadam za dokumenty. 

H. Sarul zapytała kto jest Pana pracodawcą. 
D. Szmytt odpowiedział, że spółka Szpital Giżycki. 

 

O godz. 16.26 wyszedł z posiedzenia radny Wojciech Kruszewski, od tej chwili obradowało 13 

radnych. 

J. Łożyński odniósł się do analizy wykonania  budżetu za I półrocze: 

W planie dochodów jest punkt:  „Zagrożenia dla dalszej realizacji budżetu”.  Proszę 
o wyjaśnienie P. Dyrektor  Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych lub 

P.  Skarbnik  co oznacza tzw. „znaczne niedoszacowanie w stosunku do potrzeb”.  Na ile jest 

to zagrożenie realizacji budżetu przez zwiększenie wydatków na oświatę wynikającą z  tzw. 

„znacznego niedoszacowania w stosunku do potrzeb”. Uważam, że analizy ekonomiczno-

organizacyjne dla poszczególnych placówek oświatowych, o których wielokrotnie 

wspominałem, aktualizowane rokrocznie, w znacznym stopniu pozwoliłyby  w przyszłości na 

uniknięcie podobnego „zaskoczenia” w zarządzaniu oświatowym budżetem.  

W planie dochodów widnieje pozycja zrealizowana w 13,6% wpływ z najmu i dzierżawy. 

1,4 mln zł są to zaległe należności za dzierżawę majątku szpitalnego, niewiadomym jest 

spłata zabezpieczonego kredytu w wysokości 2 mln. zł zaciągniętego przez Szpital. 

Czy Zarząd ma koncepcję na dalszą realizację budżetu w tym roku? Jak się to przełoży na 

obecny budżet i czy będzie miało wpływ na przyszły rok? 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że koszty w edukacji są zidentyfikowane, nie 

wiadomo co się stanie z poręczeniem kredytu. Ograniczona subwencja oświatowa może 

spowodować, że wolne środki będą mniejsze. Trudności są, musimy je pokonać, może trzeba 

będzie posiłkować się kredytem. 

J. Łożyński zapytał, czy kwota niedoszacowania oświaty 1,7 mln zł byłaby do przewidzenia 

gdybyśmy dokonywali analiz? Niedoszacowań można na 10, 20 tys. zł, ale nie na 1,7 mln zł. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że aby analizować trzeba mieć dane. Oświata jest 

usługą, którą trzeba świadczyć. Braki nastąpiły między kosztami, a wysokością  subwencji. 

J. Łożyński zapytał, czy cięcia oświatowe dotknęły tylko nasz powiat? 

M. Drzażdżewski odpowiedział, że wszystkie. 

Starosta W. Strażewicz dopowiedział, że nie mamy podatków lokalnych jak miasto, 

a Miasto w latach ubiegłych dokładało do subwencji, tak jak i  gminy. 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że waga problemów, jakie są poruszane, jest  

wysoka i dyskusję należy przenieść na Komisje, aby je dokładnie opracowywać, a nie 

omawiać na sesji w sprawach różnych. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. 24. Zamknięcie sesji.       

Wobec wyczerpania porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.40 Przewodnicząca Rady 

Powiatu zamknęła obrady.   

 

Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  

 


